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Teknik- og Miljøudvalget 

 

 

 

Indre By Lokaludvalg opfordrer hermed til, at man stopper op og 

evaluerer på den nuværende udrulning af ladestandere, og inddrager 

beboere i de områder, hvor man planlægger at etablere ladestandere.  

 

Med den nuværende strategi får gaderne i stigende grad karakter af 

tankstationer til skade for bymiljøet. 

 

Der er parkeringsbegrænsning ved ladestanderne, hvorfor 

parkeringspladserne står tomme en stor del af døgnet. Lokaludvalget 

foreslår, at kommunen ophæver parkeringsbegrænsningen på 

parkeringspladser ved de allerede etablerede ladestandere. 

Ophævelsen af parkeringsbegrænsningen skal kun gælde for elbiler. 

 

Under alle omstændigheder vurderer lokaludvalget, at der er behov 

for at kommunen holder informationsmøder for borgerne om 

baggrunden for opstilling af ladestandere og om, hvordan 

beslutningen gennemføres. Lokaludvalget deltager gerne i 

planlægningen af informationsmøder i Indre By. 

 

Lokaludvalget har en række spørgsmål, som vi beder om svar på. Se 

nedenfor.  

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

forperson for Indre By Lokaludvalg 
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Spørgsmål 

 

1. I Nyboder-kvarteret er der etableret hele strækninger med 

Clever-ladestandere ved parkeringspladser, som beboerne 

oplever, står delvist tomme i dagtimerne. Hvilke data ligger 

til grund for, at man vælger at etablere hele strækninger med 

ladestandere?  

 

2. Har man undersøgt behovet for ladestandere i Nyboder-

kvarteret før etablering?  

 

3. Er der en overordnet strategi for udrulningen af ladestandere, 

hvor man følger nogle nøgletal? 

 

4. Hvad er årsagen til, at det kun er Clever der er etableret i 

Nyboder-kvarteret?  

 

5. Hvilke kriterier bruges der, når udbyderen til ét kvarter 

udvælges? 

 

6. I Holland har man et system hvor man centralt indsamler data 

fra hver ladestander om brugen af dem, som danner grundlag 

for en vurdering af, om ladestanderene er hensigtsmæssigt 

placeret. Har man i Københavns Kommune et tilsvarende 

system?  

 

7. Parkeringsreglerne er for mange beboere og besøgende svære 

at gennemskue. Hvilke parkeringsregler kan Teknik- og 

Miljøforvaltningen regulere, uden at skulle have det godkendt 

i Teknik- og Miljøudvalget, og hvilke reguleringer af 

parkeringsregler kræver en politisk beslutning?  


